
Protokół Nr LXXX/10 
z LXXX /nadzwyczajnej/ sesji Rady Miejskiej w Łodzi 

odbytej w dniu 24 lutego 2010 r. 
 

 
I. Stan Rady: 
 
 
43 radnych, obecnych – 38 radnych, nieobecnych – 5 radnych, w tym brak 
usprawiedliwionych. 
 
 
II. Radni nieobecni: 
 
1/ p. Małgorzata Niewiadomska-Cudak, 
2/ p. Agnieszka Nowak, 
3/ p. Ilona Orczykowska, 
4/ p. Witold Skrzydlewski, 
5/ p. Czesław Telatycki. 
 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
 
 
III. Obrady rozpoczęły się o godz. 11,20.  
 
 
 
IV. Ustalenia 
 
 
 
Ad pkt 1 - Otwarcie sesji - wyznaczenie sekretarzy obrad - komunikaty organizacyjne – 

propozycje ograniczeń czasowych wystąpień - propozycje zmian 
w porządku obrad. 

 
 
Otwarcia obrad LXXX /nadzwyczajnej/ sesji Rady Miejskiej w Łodzi zwołanej na wniosek 
Prezydenta Miasta w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym dokonał 
przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak. Treść wniosku stanowi załącznik 
nr 2 do protokołu. Następnie prowadzący obrady powitał radnych i zaproszonych gości 
uczestniczących w obradach. Szczególnie gorąco powitał kibiców ŁKS. Następnie 
poinformował, że zgodnie z podpisami na liście obecności na sali obrad obecnych jest 32 
radnych i Rada Miejska może podejmować stosowne uchwały.  
 
W dalszej kolejności prowadzący obrady na sekretarzy obrad wyznaczył następujących 
radnych: 
1/ p. Jerzego Balcerka, 
2/ p. Iwonę Bartosik. 
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Następnie prowadzący obrady, przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak 
powiedział, że w związku z wprowadzeniem elektronicznego systemu głosowania sekretarze 
obrad nie będą liczyli głosów. Swoją czynność podejmą w przypadku awarii lub odejścia 
przez Radę Miejską od elektronicznego głosowania. 
 
Prowadzący obrady, przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak w ramach 
komunikatów organizacyjnych poinformował, że: 
1/ Prezes Rudzkiego Klubu Sportowego p. Dominik Gralka w imieniu zawodników, trenerów 

i działaczy Klubu złożył najserdeczniejsze podziękowania dla Radnych Rady Miejskiej w 
Łodzi za ujęcie w budżecie miasta Łodzi na rok 2010 środków finansowych 
zabezpieczających kontynuację i modernizację Klubu. Szczegółowa treść pisma stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu, 

2/ Pełniący Funkcję Prezydenta Miasta p. Tomasz Sadzyński przesłał pismo dot. 
oddelegowania przez Radę Miejską w związku z upływem kadencji dwóch radnych do 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Szczegółowa treść pisma stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. 

 
Następnie prowadzący obrady, przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak 
zaproponował wprowadzenie ograniczeń czasowych wystąpień, jakie miałyby obowiązywać 
na bieżącej sesji: przewodniczący klubów – 8 min, przewodniczący Komisji - 7 min, 
indywidualne wystąpienia - 5 min (radny może wystąpić tylko 1 raz), replika - 1 min, 
Prezydent Miasta oraz dyrektorzy wydziałów – łącznie 10 min. Dyskusja na temat 
interpelacji: radny interpelujący - 5 min - radny może wystąpić 1 raz, inni radni - 2 min - 
radny może wystąpić 1 raz, Prezydent Miasta - 10 min, radny interpelant na zakończenie - do 
1 min. Ustne interpelacje, zapytania, wolne wnioski - do 3 min, pisemne interpelacje: do 
wyczytania - ilość stron bez ograniczeń, wygłaszana tezowo - do 3 min.  
 
W dalszej kolejności prowadzący obrady, przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz 
Kacprzak poddał pod głosowanie propozycję ograniczeń czasowych wystąpień. 
 
Przy 17 głosach „za”, 8 głosach „przeciwnych” oraz 4 głosach „wstrzymujących się” Rada 
Miejska przyjęła propozycję wprowadzenia ograniczeń czasowych wystąpień. Wydruk 
z głosowania elektronicznego stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
W dalszej kolejności prowadzący obrady, przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz 
Kacprzak poinformował, że wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji Rady Miejskiej 
doręczony został radnym porządek obrad stosownie do art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie 
gminnym. Stosownie do art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, Rada może 
wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu 
Rady /w przypadku Rady Miejskiej w Łodzi są to 22 głosy/. W przypadku sesji 
nadzwyczajnej dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy.  
Następnie, w związku z § 9 ust. 2 znowelizowanego Regulaminu Pracy Rady Miejskiej 
przystąpiono do zgłaszania wniosków dotyczących porządku obrad oraz wniosków 
o charakterze formalnym. 
 
Następnie prowadzący obrady, przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak 
zaproponował wprowadzenie do porządku obrad następujących spraw: 
- w punkcie 6a projektu uchwały w sprawie wstąpienia w miejsce radnego, którego mandat 

wygasł – druk BRM nr 28/2010, 
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- w punkcie 6b ślubowanie radnych Rady Miejskiej, 
- w punkcie 6c projektu uchwały w sprawie zmian w składach osobowych komisji Rady 

Miejskiej w Łodzi - druk BRM nr 25/2010. 
 
Radny p. Marian Papis  zaproponował wprowadzenie do porządku obrad w pkt 7a projektu 
uchwały stanowisko Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie pilnego wyposażenia ŁKS PSS S.A. 
w dokumenty pozwalające na skuteczne podjęcie przez tę Spółkę rozgrywek ligowych i 
wyłonienie inwestora strategicznego dla tej Spółki – druk BRM nr 24/2010. Następnie mówca 
powiedział: „W przedmiotowym projekcie uchwały jest bardzo istotny pkt 3 w § 3 dot. 
wydzierżawienia terenu dla Spółki. Spółka ponosi bardzo duże koszty, ponieważ  musi płacić 
MOSiR za korzystanie z boiska określoną sumę. Niezależnie od tego bardzo istotne jest to, 
żeby Spółkę wyposażyć w te atuty, które pozwolą jej prowadzić rozmowy z nowym 
inwestorem, który przejmie drużynę ŁKS. Dlatego też przed rozpatrzeniem pkt 7 porządku 
obrad zasadnym byłoby, aby dzisiaj rozważyć projekt uchwały opisany w druku BRM nr 
24/2010 przygotowany przez radnych niezależnych”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak powiedział: „Przedmiotowy projekt 
uchwały opisany w druku BRM nr 24/1010 został umieszczony w porządku obrad LXXXI 
sesji w dniu 3 marca 2010 r. Obecna sesja jest sesją nadzwyczajną. Porządek obrad 
nadzwyczajnej sesji przygotował Pełniący Funkcję Prezydenta Miasta zgodnie ze swoimi 
kompetencjami wynikającymi z ustawy o samorządzie gminnym. Rozszerzenie porządku 
obrad wymaga zgody wnioskodawcy. W związku z powyższym zapytał pierwszego 
Wiceprezydenta Miasta p. Wiesławę Zewald, czy wyraża zgodę na rozszerzenie porządku 
obrad poprzez wprowadzenie w pkt 6a projektu uchwały opisanego w druku BRM nr 28/2010 
i w pkt 6b – ślubowanie Radnych Rady Miejskiej?”. 
 
Pierwszy Wiceprezydent Miasta p. Wiesława Zewald wyraziła zgodę na rozszerzenie 
porządku obrad poprzez wprowadzenie pkt 6a i pkt 6b. 
 
Następnie przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak zapytał pierwszego 
Wiceprezydenta Miasta p. Wiesławę Zewald, czy wyraża zgodę na rozszerzenie porządku 
obrad poprzez wprowadzenie w pkt 7a projektu uchwały w sprawie określenia zasad zbycia 
przez Miasto Łódź akcji Łódzkiego Klubu Sportowego Piłkarskiej Spółki Sportowej Spółki 
Akcyjnej?”. 
 
Pierwszy Wiceprezydent Miasta p. Wiesława wyraziła na to zgodę. 
 
Radny p. Witold Rosset zgłosił kontrwniosek do propozycji radnego p. M. Papisa mówiąc: 
„W mojej ocenie, wprowadzenie projektu uchwały opisanego w druku BRM nr 24/2010, 
który nie ma żadnej mocy prawnej, jest powodowane wyłącznie chęcią medialnego 
zaistnienia wnioskodawców. Przedmiotowy projekt uchwały ma wyłącznie taki charakter i nie 
rozwiązuje żadnej sprawy. Wręcz przeciwnie, niektóre sprawy w nim poruszone są już 
rozwiązane. Sprawa apelu zaproponowanego w projekcie uchwały, aby Rada Miejska 
zaapelowała do Rady Miejskiej o podjęcie uchwały jest wręcz niepoważne i naraziłoby nas na 
śmieszność. Jeśli wnioskodawcy uważają, że winna być przez Radę Miejską podjęta uchwała 
wspominana w tym projekcie uchwały, to niech przygotują stosowny projekt uchwały i wtedy 
Rada Miejska go przegłosuje. Natomiast apelowanie do Rady Miejskiej o podjęcie uchwały 
Rady Miejskiej jest po prostu rzeczą zupełnie niepoważną”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak powiedział: „Poproszę o 
dostarczenie projektu uchwały opisanego w druku BRM nr 24/2010, którego 
projektodawcami są radni niezależni, bo ja otrzymałem poprzednio zły projekt uchwały. 
Następnie zapytał pierwszego Wiceprezydenta Miasta p. Wiesławę Zewald, czy wyraża zgodę 
na rozszerzenie porządku obrad poprzez wprowadzenie w pkt 7a projektu uchwały 
stanowisko Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie pilnego wyposażenia ŁKS PSS S.A. w 
dokumenty pozwalające na skuteczne podjęcie przez tę Spółkę rozgrywek ligowych i 
wyłonienie inwestora strategicznego dla tej Spółki opisanego w druku BRM nr 24/2010. Moje 
poprzednie pytanie dot. niestety innego projektu uchwały opisanego w druku nr 20/2010. 
 
Pierwszy Wiceprezydent Miasta p. Wiesława Zewald powiedziała, że nie wyraża zgody na 
rozszerzenie porządku obrad poprzez wprowadzenie w pkt 7a projektu uchwały opisanego w 
druku BRM nr 24/2010. 
 
Radny p. Michał Król powiedział: „Wnoszę o to, aby przewodniczący Rady Miejskiej 
p. Tomasz Kacprzak poddał pod głosowanie wniosek radnego p. M. Papisa, dlatego że 
Przewodniczący Rady próbuje dokonywać manipulacji wymuszając na pierwszym 
Wiceprezydencie Miasta p. Wiesławie Zewald  zmianę oświadczenia o zgodzie, co do 
procedowania. Najpierw pierwszy Wiceprezydent Miasta p. Wiesława Zewald wyraziła 
zgodę. Jeżeli przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak nie radzi sobie z drukami 
to jest to już inny problem. Natomiast pierwszy Wiceprezydent Miasta p. Wiesława Zewald  
wyraźnie wyraziła zgodę na to, żeby wniosek radnego p. M. Papisa poddać pod głosowanie 
Rady Miejskiej. Jeżeli chcecie się Państwo z tego wycofać to nie tego typu kruczkami. Niech 
radni po prostu mają możliwość zagłosowania i pokazania tego, jak w tej sprawie chcą się 
zachować”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak powiedział: „Pierwszy 
Wiceprezydent Miasta p. Wiesława Zewald wyraziła swoje oświadczenie. Bardzo proszę nie 
mówić, że mam jakiś wpływ na podejmowanie decyzji przez pierwszego Wiceprezydenta 
Miasta p. Wiesławę Zewald”.  
 
Radny p. Mateusz Walasek powiedział: „Także proszę o przegłosowanie wniosku radnego 
p. M. Papisa, żebyśmy nie mieli wątpliwości, kto chce dyskutować o ŁKS, a kto robi 
wątpliwości i robi sobie z ŁKS politykę, tak jak to robią Państwo Radni po prawej stronie 
sali”. 
 
Pierwszy Wiceprezydent Miasta p. Wiesława Zewald powiedziała: „Proszę poddać 
wniosek pod głosowanie. Nie widzę tutaj żadnych przeszkód. Pragnę powiedzieć, że 
przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak nie wymuszał na mnie żadnych presji. 
Doskonale wiedziałam, co mówiłam za pierwszym i drugim razem”. 
 
Następnie wobec braku innych propozycji, przystąpiono do głosowania zgłoszonych 
propozycji zmian w porządku obrad.  
 
W pierwszej kolejności prowadzący obrady, przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz 
Kacprzak poddał pod głosowanie propozycję dot. wprowadzenia do porządku obrad w pkt 6a 
projektu uchwały w sprawie wstąpienia w miejsce radnego, którego mandat wygasł – druk 
BRM nr 28/2010. 
 



 5

Przy 31 głosach „za”, braku głosów „przeciwnych” oraz braku głosów „wstrzymujących 
się” Rada Miejska wprowadziła powyższy projekt uchwały do porządku obrad /wniosek 
uzyskał bezwzględną większość ustawowego składu Rady – 22 głosy/. Wydruk z głosowania 
elektronicznego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Następnie prowadzący obrady, przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak 
poddał pod głosowanie propozycję dot. wprowadzenia do porządku obrad w pkt 6b – 
ślubowania radnych Rady Miejskiej. 
 
Przy 31 głosach „za”, braku głosów „przeciwnych” oraz braku głosów „wstrzymujących 
się” Rada Miejska wprowadziła powyższy punkt do porządku obrad /wniosek uzyskał 
bezwzględną większość ustawowego składu Rady – 22 głosy/. Wydruk z głosowania 
elektronicznego stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
W dalszej kolejności prowadzący obrady, przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz 
Kacprzak poddał pod głosowanie propozycję dot. wprowadzenia do porządku obrad w pkt 7a  
projektu uchwały stanowisko Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie pilnego wyposażenia ŁKS 
PSS S.A. w dokumenty pozwalające na skuteczne podjęcie przez tę Spółkę rozgrywek 
ligowych i wyłonienie inwestora strategicznego dla tej Spółki – druk BRM nr 24/2010. 
 
Przy 14 głosach „za”, 15 głosach „przeciwnych” oraz 1 głosie „wstrzymującym się” Rada 
Miejska nie wprowadziła powyższego projektu uchwały do porządku obrad /wniosek nie 
uzyskał bezwzględnej większości ustawowego składu Rady – 22 głosy/. Wydruk 
z głosowania elektronicznego stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Następnie prowadzący obrady, przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak 
poddał pod głosowanie propozycję dot. wprowadzenia do porządku obrad w pkt 6c projektu 
uchwały w sprawie zmian w składach osobowych komisji Rady Miejskiej w Łodzi - druk 
BRM nr 25/2010. 
 
Przy 30 głosach „za”, braku głosów „przeciwnych” oraz braku głosów „wstrzymujących 
się” Rada Miejska wprowadziła powyższy projekt uchwały do porządku obrad /wniosek 
uzyskał bezwzględną większość ustawowego składu Rady – 22 głosy/. Wydruk z głosowania 
elektronicznego stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak przekazał informację od pełniącego 
Funkcję Prezydenta Miasta p. Tomasza Sadzyńskiego, o tym, iż pojawi się On na sesji ok. 
godz. 12,00. W tej chwili pełniący Funkcję Prezydenta Miasta p. Tomasz Sadzyński bierze 
udział w bardzo ważnym dla Miasta spotkaniu. 
 
 
 
Ad pkt 2 – Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 
Prowadzący obrady, przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak  poprosił, aby 
przewodniczący klubów radnych zgłaszali swoich przedstawicieli do Komisji Uchwał 
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i Wniosków. 
 
Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej, p. Mateusz Walasek zgłosił 
kandydaturę radnej p. Karolinę Kępkę. 
 
Przewodnicząca Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości p. Bożenna Jędrzejczak 
zgłosiła kandydaturę radnej p. Marianny Ciecierskiej. 
 
W imieniu Klubu Radnych Lewica, p. Jarosław Berger zgłosił kandydaturę radnej p. Ewy 
Majchrzak. 
 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Następnie wobec braku innych propozycji prowadzący obrady, przewodniczący Rady 
Miejskiej p. Tomasz Kacprzak poddał pod głosowanie zaproponowany skład Komisji 
Uchwał i Wniosków. 
 
Przy 28 głosach „za”, braku głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” 
Rada Miejska powołała Komisję Uchwał i Wniosków w składzie: 

• p. Karolina Kępka 
• p. Marianna Ciecierska, 
• p. Ewa Majchrzak. 

 
Wydruk z głosowania elektronicznego stanowi załącznik nr 11  do protokołu. 
 
 
 
Ad pkt 3 - Przyjęcie protokołu z LXXIX sesji Rady Miejskiej w Łodzi. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak  poinformował, że protokół z 
LXXIX sesji Rady Miejskiej w Łodzi odbytej w dniu 10 lutego 2010 r. był wyłożony do 
wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Dotychczas uwag nie zgłoszono, wobec czego stwierdził, 
że protokół LXXIX sesji Rady Miejskiej w Łodzi został przyjęty. 
 
 
 
Ad pkt 4 - Sprawozdania z wykonania uchwał Rady Miejskiej i z działalności 

Prezydenta Miasta Łodzi w okresie między sesjami. 
 
 
Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych podczas obrad LXXVIII i LXXIX sesji Rady 
Miejskiej odbytych w dniach 27 stycznia i 10 lutego 2010 r. przedstawiła sekretarz Miasta 
p. Barbara Mrozowska-Nieradko. Szczegółowa treść sprawozdania stanowi załącznik nr 
12  do protokołu. 
 
Następnie pierwszy wiceprezydent Miasta p. Wiesława Zewald przedstawiła sprawozdanie 
z działalności Prezydenta Miasta w okresie między sesjami tj. od 10 do 23 lutego 2010 r. 
Szczegółowa treść sprawozdania stanowi załącznik nr 13  do protokołu. 
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Punkty 5 i 6 porządku dziennego zostaną zrealizowane po przerwie obiadowej. 
 
 
 
Ad pkt 6a - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wstąpienia w miejsce radnego, 

którego mandat wygasł – druk BRM nr 28/2010. 

 
 
Projekt uchwały przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak, który 
powiedział m.in.: „W § 1 w związku ze stwierdzeniem uchwałą z dnia 10 lutego 2010 r. 
wygaśnięcia mandatu radnego p. Tomasza Sadzyńskiego z listy nr 5 w okręgu nr 4 na miejsce 
radnego, którego mandat wygasł wstępuje p. Grażyna Przanowska kandydatka z tej samej 
listy wyborczej, która w wyborach uzyskała kolejno największą liczbę głosów i nie utraciła 
prawa wybieralności. Następnie w związku ze stwierdzeniem uchwałą z dnia 
10 lutego 2010 r. wygaśnięcia mandatu radnych:  

• p. Marcina Bugajskiego,  
• p. Dariusza Jońskiego, 
• p. Anny Rakowskiej 

na miejsce radnego, którego mandat wygasł wstępują odpowiednio: 
• p. Jarosław Tumiłowicz kandydat z tej samej listy wyborczej, który w 

wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów i nie utracił prawa 
wybieralności. 

• p. Józef Niewiadomski kandydat z tej samej listy wyborczej, który w 
wyborach uzyskał kolejno największą liczbę głosów i nie utracił prawa 
wybieralności. 

• p. Tomasz Trela kandydat z tej samej listy wyborczej, który w wyborach 
uzyskał kolejno największą liczbę głosów i nie utracił prawa wybieralności. 

W dniu wczorajszym spotkałem się ze wszystkimi nowymi radnymi. Osoby te wyraziły wolę 
objęcia mandatu. Złożyły odpowiednie oświadczenie. W dniu dzisiejszym możliwe jest 
objęcie przez nich mandatów radnych”. 
 
W związku z brakiem pytań, opinii komisji, stanowisk klubowych, dyskusji indywidualnej, 
propozycji zmian do Komisji Uchwał i Wniosków prowadzący obrady, przewodniczący 
Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak poddał pod głosowanie projekt uchwały opisany w 
druku BRM nr 28/2010. 
 
Przy 26 głosach „za”, braku głosów „przeciwnych” oraz braku głosów „wstrzymujących 
się” Rada Miejska podjęła uchwałę Nr LXXX/1415/10 w sprawie wstąpienia w miejsce 
radnego, którego mandat wygasł, której treść stanowi załącznik nr 14 do protokołu, a wydruk 
z głosowania elektronicznego załącznik nr 15  do protokołu. 
 
 
 
Ad pkt 6b - Ślubowanie radnych Rady Miejskiej. 
 
 
Prowadzący obrady, przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak 
poinformował, że zgodnie z art. 23 a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
/Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późniejszymi zmianami/ - „przed przystąpieniem do 
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wykonywania mandatu radni składają ślubowanie”. Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że 
po odczytaniu roty wywołani kolejno radni powstają i wypowiadają słowo „ślubuję”. 
Zgodnie z nowelizacją ustawy o samorządzie gminnym „Ślubowanie może być złożone 
z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 
Następnie po odczytaniu roty ślubowania przez przewodniczącego Rady Miejskiej 
p. Tomasza Kacprzaka, radni p. Grażyna Przanowska i Jarosław Tumiłowicz złożyli 
ślubowanie z dodaniem słowa „ślubuję” ze zdaniem: „Tak mi dopomóż Bóg.”; radni Józef 
Niewiadomski oraz Tomasz Trela złożyli ślubowanie z dodaniem słowa „ślubuję”.  
Po złożeniu ślubowania nastąpiło wręczenie legitymacji radnym oraz złożono gratulacje 
i życzenia owocnej pracy w Radzie. 
 
 
Ad pkt 6c - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w składach osobowych 

komisji Rady Miejskiej w Łodzi – druk BRM nr 25/2010. 
 
 
Projekt uchwały zreferował przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak mówiąc: 
„Proponuję, zgodnie z wnioskami zainteresowanych radnych powołać radną p. Grażynę 
Przanowską do składu Komisji Kultury, Komisji Edukacji, Komisji Promocji Miasta i 
Współpracy Zagranicznej, Komisji Planu Przestrzennego, Budownictwa, Urbanistyki i 
Architektury. Proponuje powołać radnego p. Józefa Niewiadomskiego do składu Komisji 
Planu Przestrzennego, Budownictwa, Urbanistyki i Architektury, Komisji Kultury, Komisji 
Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej oraz do Doraźnej Komisji ds. Organizacji Ruchu 
Drogowego. Proponuję powołać radnego p. Tomasza Trelę do składu Komisji Finansów, 
Budżetu i Polityki Podatkowej, Komisji Ochrony i Kształtowania Środowiska, Komisji 
Sportu i Rekreacji oraz do Doraźnej Komisji ds. Organizacji Ruchu Drogowego. Proponuję 
powołać radnego p. Jarosława Tumiłowicza do składu Komisji Rozwoju i Działalności 
Gospodarczej, Komisji Sportu i Rekreacji, Komisji Promocji Miasta i Współpracy 
Zagranicznej oraz do Komisji Planu Przestrzennego, Budownictwa, Urbanistyki i 
Architektury. Proponuję powołać radną p. Elżbietę Królikowską-Kińską do składu Komisji 
Ładu Społeczno-Prawnego”. 
 
Wobec braku pytań, opinii komisji, stanowisk klubowych, zgłoszeń do dyskusji 
indywidualnej oraz propozycji Komisji Uchwał i Wniosków prowadzący obrady, 
przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak poddał pod głosowanie 
przedmiotowy projekt uchwały, opisany w druku BRM nr 25/2010. 
 
Przy 29 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym” oraz 1 głosie „wstrzymującym się” Rada 
Miejska podjęła uchwałę Nr LXXX/1416/10 w sprawie zmian w składach osobowych 
komisji Rady Miejskiej w Łodzi która stanowi załącznik nr 16 do protokołu a wydruk 
z głosowania elektronicznego załącznik nr 17.  
 
 
 
Ad pkt 7 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zbycia przez 

Miasto Łódź akcji „Łódzkiego Klubu Sportowego Piłkarskiej Spółki 
Sportowej” Spółki Akcyjnej – druk nr 20/2010. 
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Projekt uchwały przedstawił wiceprezydent Miasta p. Łukasz Magin, który powiedział 
m.in.: „Mam przyjemność zaprezentować projekt uchwały Rady Miejskiej w  Łodzi w 
sprawie określenia zasad zbycia przez Miasto Łódź akcji „Łódzkiego Klubu Sportowego 
Piłkarskiej Spółki Sportowej” Spółki Akcyjnej. Chciałbym zwrócić uwagę, że podjęcie przez 
Państwa dzisiaj uchwały pozwoli nam na rozpoczęcie procedury zbycia przez Miasto akcji w 
nowej Spółce ŁKS PSS na rzecz prywatnego inwestora. Celem powołanej w grudniu 2009 r. 
Spółki było kontynuowanie działalności sekcji piłki nożnej pod nazwą Łódzki Klub 
Sportowy, który uzyska licencję w rozgrywkach piłkarskich. Dzisiaj wiemy, że PZPN i 
Łódzki Związek Piłki Nożnej wyraziły zgodę na to, by drużyna ŁKS przystąpiła do 
rozgrywek w sezonie 2009/2010. Celem powołania Spółki było również znalezienie inwestora 
strategicznego, który wejdzie kapitałowo do spółki ŁKS PSS. Dzisiaj mamy co najmniej 
jednego takiego inwestora, który jest bardzo poważnie zainteresowany odkupieniem od 
Gminy Łódź akcji w Spółce. Zgoda na zbycie akcji przez Miasto pozwoli na to, żeby drużyna 
piłkarska ŁKS-u dalej uczestniczyła w rozgrywkach, pozwoli na odzyskanie wniesionego 
przez Miasto kapitału wniesionego przez Miasto w wysokości 1 000 000 zł. Jest to gwarancja 
na to, że nie będzie już konieczności dalszego angażowania środków publicznych w 
ratowanie ŁKS-u. Rekomenduję Państwu przyjęcie przedmiotowej uchwały”. 
 
Wobec braku pytań, prowadzący obrady, przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz 
Kacprzak poinformował, że Komisja Rozwoju i Działalności Gospodarczej, Komisja 
Finansów, Budżetu i Polityki Podatkowej oraz Komisja Sportu i Rekreacji procedowały 
przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Radny p. Jarosław Berger powiedział: „Komisja Sportu i Rekreacji pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. Posiedzenie Komisji zostało przerwane z uwagi 
na brak quorum. Na podstawie § 13 ust. 2 pkt 12 Regulaminu Rady Miejskiej składam 
wniosek formalny o głosowanie bez dyskusji”. 
 
Radny p. Michał Król złożył kontrwniosek mówiąc: „Myślę, że w przypadku tego 
konkretnego projektu uchwały będziemy jednomyślni. Natomiast przy tej okazji chciałbym 
wspomnieć, że Radni zdecydowali o odrzuceniu wniosku o wprowadzenie do porządku 
kolejnego projektu uchwały, który dotyczył ŁKS. A przedmiotowy projekt uchwały nie 
załatwia  wszystkiego. Pozostaje spora ilość problemów i uważam, że o tym powinniśmy 
dyskutować dzisiaj. Jest kwestia inwestycji w stadion, jest kwestia dzierżawy gruntów. Ta 
wymiana myśli powinna mieć dzisiaj miejsce. Apeluję o to, żebyśmy normalnie 
przeprowadzili dyskusję nad ważnymi dla Miasta kwestiami. Apeluję o to, by nie popierać 
tego wniosku”. 
 
Następnie prowadzący obrady, przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak 
poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony przez radnego p. J. Bergera. 
 
Przy 22 głosach „za”, 14 głosach „przeciwnych” oraz braku głosów „wstrzymujących się” 
Rada Miejska przyjęła przedmiotowy wniosek formalny. Wydruk z głosowania 
elektronicznego stanowi załącznik nr 18  do protokołu.  
 
Następnie wobec braku propozycji Komisji Uchwał i Wniosków prowadzący obrady, 
przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak poddał pod głosowanie 
przedmiotowy projekt uchwały, opisany w druku nr 20/2010. 
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Przy 37 głosach „za”, braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących się” Rada 
Miejska podjęła uchwałę Nr LXXX/1417/10 w określenia zasad zbycia przez Miasto Łódź 
akcji „Łódzkiego Klubu Sportowego Piłkarskiej Spółki Sportowej” Spółki Akcyjnej, która 
stanowi załącznik nr 19  do protokołu a wydruk z głosowania elektronicznego załącznik 
nr 20.  
 
 
Następnie prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak 
ogłosił przerwę obiadową. 
 
 
Po przerwie obrady wznowił przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak.  
 
 
 
Ad pkt 5 - Informacje o trybie i sposobie załatwienia interpelacji i zapytań radnych (po 

przerwie obiadowej). 
 
 
Informację o trybie i sposobie załatwienia interpelacji radnych zgłoszonych podczas obrad 
LXXIX sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 10 lutego br. oraz w okresie międzysesyjnym 
przedstawiła sekretarz Miasta p. Barbara Mrozowska-Nieradko. Szczegółowa treść 
informacji stanowi załącznik nr 21  do protokołu.  
 
 
 
Ad pkt 6– Interpelacje i zapytania radnych /po przerwie obiadowej/. 
 
 
Radny p. Kazimierz Kluska złożył bez odczytywania 1 interpelację do Pełniącego Funkcję 
Prezydenta Miasta, która dotyczyła wyjaśnienia, czy dyrektor ds. inwestycji w Teatrze 
Muzycznym w Łodzi p. Marian Błaszczyk jest jednocześnie zatrudniony w firmie 
budowlanej, która przeprowadza remont teatru. Szczegółowa treść interpelacji stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu.  
 
Radny p. Mateusz Walasek złożył bez odczytywania 1 interpelację do Pełniącego Funkcję 
Prezydenta Miasta, która dotyczyła tablic Systemu Informacji Miejskiej. Szczegółowa treść 
interpelacji stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
 
Radna p. Bożenna Jędrzejczak złożyła bez odczytywania 1 interpelację do Pełniącego 
Funkcję Prezydenta Miasta, która dotyczyła naprawy jezdni ul. Łagiewnickiej na odcinku od 
ul. Inflanckiej do ul. Dolnej. Szczegółowa treść interpelacji stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu.  
 
Radna p. Marianna Ciecierska złożyła bez odczytywania 2 interpelacje do Pełniącego 
Funkcję Prezydenta Miasta. Pierwsza dotyczyła nauki w szkołach zawodowych. Szczegółowa 
treść interpelacji stanowi załącznik nr 25 do protokołu. Druga interpelacja dotyczyła 
podpisania regulaminu pozwalającego na łatanie dziur przez ZDiI Sp. z o.o. Szczegółowa 
treść interpelacji stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
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Ad pkt 8 – Zapytania i wolne wnioski.  
 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu.  
 
 
 
Ad pkt 9 – Zamknięcie sesji. 
 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad LXXX sesji Rady Miejskiej prowadzący obrady, 
przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Kacprzak zamknął sesję o godz. 12,40.  
 
 
 
 
 


